

Betreuungszusage des Erstbetreuers / der Erstbetreuerin

Supervision agreement of primary doctoral supervisor

Bestätigung der Erstbetreuung einer Dissertation
an der Philosophischen Fakultät der Universität zu Köln

*Confirmation to act as a primary doctoral supervisor at the Faculty of Arts and Humanities
of the University of Cologne*

Hiermit erkläre ich mich bereit, die Dissertation von
Hereby, I agree to act as the primary doctoral supervisor for

im Fachbereich*
*in the discipline**

zum Thema (Titel der Dissertation)
for his/her dissertation with the working title

an der Philosophischen Fakultät als Erstbetreuer / Erstbetreuerin zu begleiten.
at the Faculty of Arts and Humanities.

Ort und Datum
Place and date

Titel, Name und Unterschrift des Erstbetreuers/der Erstbetreuerin
Name and signature of the primary supervisor

*In der Promotionsordnung (Anlage 1) finden Sie alle Promotionsfächer, zu denen Sie aktuell an der Philosophischen Fakultät der Universität zu Köln zugelassen werden können.
Diese Betreuungszusage gilt unter Vorbehalt der Zulassung zum Promotionsstudium durch den Promotionsausschuss der Philosophischen Fakultät der Universität zu Köln.

*In the doctoral regulations (Appendix 1) you will find all disciplines to which you can currently be admitted at the Faculty of Arts and Humanities of the University of Cologne.
This confirmation of supervision is subject to admission to the doctoral programme by the doctoral board of the Faculty of Arts and Humanities of the University of Cologne.